
 

Zápis č. 10 

ze schůze výboru ČBF, která se konala dne 6. 2. 2023  

 

Přítomni: M. Jansta, M. Matoulek, Z. Bříza, J. Kadlec, P. Vrážel, P. Čeněk, I. Lukš, T. Kotrč, J. 

Welsch, R. Tesař – předseda DOR, P. Drobný - zástupce DOR, M. Konečný – GS  

Hosté: P. Hlaváček, R. Šír – guvernér AŽLK 

 
10. 1. Kontrola Zápisu č. 9  
   

8.4.1. GS informoval o zprávách z ČOV, že LODM 2024 v Jižních Čechách se 
basketbalového turnaje bude účastnit pouze chlapecké složka. 
 Výbor se usnesl, že podporuje účast obou kategorií a pověřil GS jednáním. 
 9.1. Výbor pověřil GS, aby do příštího jednání sepsal draft oficiálního 
dopisu, který federace pošle na pořadatele LODM. 
 6.2. GS informoval o schůzce s předsedy volejbalu, florbalu a házené a jejich 
postoji směrem k LODM.  
 Výbor zprávu přijal a konstatoval, že je nutné vyvolat jednání s hejtmanem 
JČ kraje 
  

  8.4.5. Při projednávání směrnice o členství směrem k členským příspěvkům, pověřil 
  Výbor. I. Lukše vypracováním úpravy této směrnice. 
   9.1. Úkol trvá 
   6.2. I. Lukš informoval o situaci a návrh bude předložen na příštím jednání. 
   Výbor zprávu přijal 
   
  9.2. Kontrola přípravy na VH 2023 

GS informoval, že LK připraví na příští jednání Výboru seznam návrhů na změny řádů, 
které LK obdržela v termínu pro podání. 
 Výbor zprávu přijal 
 Výbor dále konstatoval, že je nutné, aby v souladu se závěry VH 2022 
dočasná Komise pro analýzu struktury oblastí a soutěží připravila na VH 2023 návrh 
na úpravu oblastí. 

   6.2. Odloženo na příští jednání 
 
 

  9.3. Schválení rozpisu soutěže 3x3 
   Odloženo na příští jednání 
 
  9.4. Hodnocení rozhodčích NBL a ŽBL  
   Odloženo na příští jednání. 
 



 

   9.5.2. J. Kadlec vznesl návrh na vytvoření klubové soutěže 3x3, kterou by sezóně hrála 
družstva ŽBL.  
 Výbor pověřil GS návrhem takovéto soutěže. 
 6.2. GS informoval o přípravách soutěže a nutnosti projednat na zasedání 
AŽLK. 
 Výbor zprávu přijal. 
 

10.2.  Jednání s předsedou Legislativní komise 
  P. Hlaváček informoval o návrzích na změny řádů. 

 Výbor navržené změny odsouhlasil a pověřil P. Hlaváčka, aby uvedené 
změny předložil na VH 

 
10.3.  Různé 

10.3.1. R. Šír zhodnotil dosavadní část soutěže v oblastech překládání utkání, plnění 
marketingových požadavků vzhledem k partnerovi AŽLK, reportingy supervizorů. Dále 
informoval o situaci F4 ČP žen v Chomutově.  
  Výbor zprávu přijal a požádal R. Šíra o zvýšení tlaku na dodržování 
termínové listiny a dodržování partnerského plnění u jednotlivých klubů.   
10.3.2. I. Lukš informoval o plnění programu LOH 28 v roce 2022. 
 Výbor zprávu přijal 
10.3.3. Předseda informoval o korespondenci s předsedou ČOV k programu LOH 28. 
 Výbor usnesením vyzval Český Olympijský Výbor k oficiálnímu jednání 
ohledně podpory účasti kolektivních sportů na LOH.  
10.3.4. Výbor se usnesením pověřil GS, aby poslal prezidentovi FIBA oficiální dopis 
s nesouhlasem účasti Ruských sportovců na OH.  
10.3.5. Výbor odsouhlasil kandidáty do struktur FIBA Europe pro volební VH 
v letošním roce 
10.3.6. T. Kotrč předložil upravený rozpis KNBL pro stávající sezónu a rozpis Baráže 
v pro sezónu 22/23 
 Výbor předložené rozpisy schválil 
10.3.7. Výbor se zabýval odmítnutím Opavy jako pořadatele F4 ČP mužů. Někteří 
účastníci čtvrtfinále projevili zájem o organizaci, ale pouze za podmínky účasti v F4. 
Výbor prodiskutoval následující body: 
1. Český pohár je samostatná soutěž ČBF 
2. Opava, jako pořadatel z pořadatelství „vycouvala“ 
3. Nebyla většinová shoda na přihlášených kandidátech na pořadatelství 
4. Výbor jednohlasně schválil Královku 
5. Kluby KNBL (kromě UL a Opavy) nebyly schopné včas odehrát čtvrtfinále 
6. Hala Královka je dopravně pro všechny účastníky férová 
7. Disponuje nejvyšším komfortem pro hráče i diváky 
8. Hřiště je pouze na basketbal, bez čar na volejbal, házenou apod. 
9. Odpadá dovoz a instalace palubovky, košů, scoreboardů 
10. Konstrukce košů je samonosná 
11. V hale jsou kromě scoreboardů dvě led tabule pro animace a prezentaci 
partnerů 



 

12. Ledperimetr je na místě, nemusí se vozit a ano má slabší rozlišení 
13. Komfortní šatny a zázemí 
14. Vyzkoušený catering a VIP 
15. Vyzkoušený vstupenkový servis 
16. Osvětlená hala pro TV přenos zkušenosti TV z akcí reprezentace i Euroligy, 

zázemí pro TV, vyzkoušená stavba věží pro kamery 
17. Prostor pro Fanshop 
18. 150 klubů v Praze  
19. Menší finanční náročnost a odpadají cestovní náklady zaměstnanců federace 
20. Kluby mohou dojíždět bez ubytování (včetně případné účasti Brna), tzn. že pro 
všechny kluby levnější varianta 
21. Skvělí děčínští a ústečtí fanoušci to mají jen 100 resp. 125 km 
22. Není nutné nyní měnit pravidla pro účastníky – příští rok bude F8 se Slováky 
 
a rozhodl výbor, že turnaj F4 ČP mužů se odehraje v Praze v hale Královka. 
 
10.3.8. GS a Z. Bříza informovali o stávajícím stavu při zpracování čerpání rozpočtu 
2022 a konstatovali, že na příští jednání bude předloženo čerpání rozpočtu 
k předložení na VH 2023. V rozpočtu se počítá s náklady na rozhodčí a komisaře ŽBL a 
KNBL. 
 Výbor zprávu přijal 
10.3.9. GS předložil ke schválení projekt Stř. Moravy.  
 Výbor projednávání odložil. 
10.3.10. Z. Bříza informoval o započetí příprav na MS v Brně a v Praze.  
 Výbor zprávu přijal. 
10.3.11. J. Welsch předložil ke schválení složení RT RD chlapců v roce 2023.  
 Výbor schválil RT v následujícím složení: 



 

 
10.3.12. Výbor schválil následující předložené zprávy pro NSA 

• Závěrečná zpráva o výsledcích státní reprezentace a vyhodnocení péče o talentovanou 

mládeže za rok 2022 

• Závěrečná zpráva o průběhu projektu 3x3 Women’s Series 2022 – Prague a  

• 3x3 World Tour Prague Masters 2022 

• Závěrečná zpráva o projektu EuroBasket 2022 

• Závěrečná zpráva o průběhu projektu „Rozvoj konkurenceschopnosti státní reprezentace žen 
pro období 2022-2028“ v roce 2022 

10.3.13. Výbor zamítl dvě žádosti o mimořádný přestup mimo přestupní termín. 
 

 
Příští schůze Výboru se uskuteční 6. 3. v 10:00 v kancelářích ČBF, Voctářova 5  
 
Zapsal: M. Konečný      Schválil: Výbor ČBF 


